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Protokół nr VII 

Rady Miejskiej w Mogielnicy  

w dniu 29 sierpnia 2024  

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 202 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. Obradom przewodniczyła Ewa Ścisłowska. 

1.Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Dzień dobry Państwu, witam serdecznie na siódmej 

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy. Bardzo proszę abyśmy stwierdzili kworum. 

Jeszcze raz proszę o potwiedzenie kworum. W dzisiejszej sesji bierze udział 14 radnych, jedna 

osoba jest nieobecna. Na sekretarza obrad powołuję Panią Marzenę Stępień, czy Pani wyraża 

zgodę? Proszę Państwa zapoznam Państwa teraz z przebiegiem obrad. 

- Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

- Powołanie Sekretarza obrad. 

- Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027. 

- podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. 

- Sprawy bieżące. 

- Interpelacje radnych. 

- Sprawy mieszkańców. 

- Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo kto chciałby zabrać głos w sprawie porządku 

obrad? Proszę bardzo jeszcze sekretzarza obrad nie głosowaliśmy tak? O przepraszam, Proszę w 

sprawie Sekretarza obrad Panią Marzenę zatwierdzamy ewentualnie nie. 

2. Powołanie Sekretarza obrad  

Zgłoszono kandydaturę radnej Marzeny Stępień 

Głosowano w sprawie: 

powołanie Sekretarza obrad radnej Marzenę Stępień za jej zgodą. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kilian, 

Mirosław Krawczyk,Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz 

Popis, Agnieszka Pracownik, Ewa Ścisłowska 

PRZECIW (1) 

Adam Stępniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marzena Stępień  

NIEOBECNI (1) 

Zofia Kowalska  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Niniejszym Pani Marzena Stępień zostaje Sekretarzem obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchąły w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa przeczytałam przed chwilą przebieg obrad, 

kto chciałby w tej sprawie zabrać głos? Proszę dyskusję wcisnąć. Proszę bardzo Pani Marzena 

Stępień 

Radna Marzena Stępień: Dziękuję za udzielenie głosu, chciałabym tylko powiedzieć, że zanim 

przejdziemy do głosowania zarówno nad WPF i kolejną uchwałą budżetową, w uchwale 

budżetowej o zmianie w uchwale budżetowej w uzasadnieniu pojawił się wniosek, który był 

rozpatrywany na komisji budżetowej dwa dni temu i wniosek nie został zaopiniowany ani 

pozytywnie ani negatywnie. W związku z tym uważam, że nie powinien znaleźć się, że tak 

powiem nie ładnie, wrzucony do jednego kotła ze wszystkimi wnioskami, które przeszły 

pozytywną naszą weryfikację i otrzymały pozytywną opinie i uważam, że każdy radny 

ponieważ, piątka radnych nie była w stanie się ustosunkować to uważam, że tylko i wyłącznie w 

sprawie tej jednej jedynej kwestii wszyscy radni powinni mieć możliwość wypowiedzenia się.  
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Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo Pan Burmistrz w tej sprawie  

Burmistrz Robert Lipiec: Tak szanowni Państwo oczywiście dodatkowym wydatkiem, który 

pozwoliłem sobie zamieścić w uchwale budżetowej jest to kwota 7000,00 złoty na zakup usługi 

polegającej na przystosowaniu drzwi garażowych w budynku OSP w Otalęży do wysokości 

pojazdu będącego w użytkowaniu jednostki. Szanowni Państwo oczywiście tak pozwoliłem 

sobie to wprowadzić, mam takie prawo, że wprowadzić oczywiście taki punkt w uchwale 

budżetowej ponieważ, tym bardziej że komisja nie zajęła stanowiska w tej sprawie tak naprawdę 

ponieważ, tak jak Pani Marzena Stępień tutaj dodała, że dwie osoby były za dwie osoby były 

przeciw, jedna się wstrzymała ale to co mówiłem na komisjach, komisja jest organem, który 

opiniuje niniejsze tematy oraz wnioski, które zostają złolżóne, a rada jest po to, żeby ewentualnie 

przegłosować i to radni decydują o tym co ma wejść do realizacji budżetu czy też ma nie wejść. 

Ze względu na to, że komisja nie zdołała zadecydować czy tak czy nie, postanowiłem to 

przedstawić na sesji Rady Gminy. Pozwolę sobie odczytać pismo Ochotniczej Straży Pożarnej, 

wniosek który został złożony by Państwu naświetlić sprawę ponieważ, może nie wszyscy 

pamiętają bądź nie wszyscy wiedzą jak ten wniosek wyglądał. (...) I te prace strażacy wykonali 

tak naprawdę własnymi siłami, własnym wkładem plus oczywiście pokryli koszty betonu, na 

chwilę obecną ta posadzka jest już wylana z tego co mam informacje to na dzień dzisiejszy 

kończą układanie kostki, robią to też sami nie wynajęli na to firmy, która by to zrobiła tylko 

realizują to sami, musieli tylko zakupić do tego materiały do wykonania tych poszczególnych 

prac. Dlaczego o tym mówię, dlatego że generalnie Gmina czy też Burmistrz Gminy jest 

ustawowo zobligowana do tego, żeby utrzymać jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w 

gotowości bojowej to po pierwsze, po drugie samochód który posiada jednostka nie jest 

samochodem jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej tylko jest własnością Gminy i to Gmina 

odpowiada przede wszystkim za jego stan i ewentualnie jego uszkodzenia i nie można dopuścić 

do tego aby samochód stał gdzieś niezabezpieczony czy też nie zamknięty w jakimś 

pomieszczeniu co tutaj jest skutkiem tej modernizacji ponieważ, w tych drzwiach brakuje około 

40-50 centymentrów od dołu, żeby domknąć ten obecny wjazd, co musi zostać zrealizowane. 

Sama jednostka jako takich środków własnych nie posiada jedynie ze zbiórek 

okolicznościowych typu wyjazd na przykład w święta wielkanocne, na tej zasadzie to są 

ochotnicy więc oni dużych środków nie posiadają finansowych dlatego też nie stać ich na to, 

żeby wszystko zrobić za własne pieniądze. Chociaż tutaj i tak wygospodarowali dużą kwotę na 

to, żeby pokryć część kosztów. Ze względu na ustawy, które obligują zarówno Gminę jak i 

Burmistrza wprowadziłem ten punkt w budżecie dlatego, że to my jesteśmy odpowiedzialni, 

oczywiście Państwo podejmiecie decyzję jako radni. Generalnie jeżeli chodzi o porządek obrad 

ja wywołałem sesje nadzwyczajną i ten porządek przedstawiłem Państwu i generalnie jeżeli nie 

wyraziłbym zgody no to nie moglibyśmy zmienić tego porządku bo musielibyście Państwo 
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przegłosować tą uchwałę, albo ją przyjąć albo jej nie przyjmować, ale oczywiście ja nie widzę 

tutaj żadnego problemu ponieważ, komisja nie potrafiła podjąć tej kwestii na komisji, wyrażam 

zgodę na to żeby radni przegłosowali ten wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej odrębnym 

głosowaniem i następnie przegłosować całą uchwałę, jeżeli podejmiecie decyzję, że ten wniosek 

ma zostać w tej uchwale, bardzo dobrze cieszę się że zrozumieliście problem i to że zarówno ja 

jak i Państwo odpowiadacie za to utrzymanie w gotowości bojowej Ochotniczych Straży 

Pożarnych bierzecie za to odpowiedzialność, jeżeli nie przegłosujecie Państwo to trudno, to 

Państwa decyzja powtarzam, ale oczywiście nie jestem za tym aby na siłę wrzucać pewne 

kwestie w uchwałę budżetową jest to tylko wymagana kwestia dotycząca ustaw o Ochotniczych 

Strażach Pożarnych, także wyrażam zgodę na to, żeby zmienić porządek żeby przegłosować tą 

kwestię czy ma pozostać w uchwale i głosować ponownie czy ma zostać usunięte z uchwały. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos na 

bieżący temat? 

Burmistrz Robert Lipiec: Jeżeli Panie Adamie zwołuję sesję nadzwyczajną muszę ja wyrazić 

zgodą na to aby zmienić plan. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa pozwolę sobie złożyć wniosek formalny o 

przygotowanie projektu uchwały uwzględniającej te zadania, które zostały pozytywnie 

zaopiniowane przez komisję budżetową. Proszę poddanie o głosowanie tego wniosku 

ewentualnie stworzenie nowego punktu dotyczącego tylko i wyłącznie drzwi garażowych w 

Otalęży. Proszę bardzo czy głosujemy, Proszę Pan Burmistrz. 

Burmistrz Robert Lipiec: Znaczy wydaje mi się, że formalnie to Pani Skarbnik może się 

wypowiedzieć czy możemy, nie możemy dwóch uchwał budżetowych głosować, musimy podjąć 

decyzję czy ewentualnie ten punkt ma zostać w tej uchwale czy też go usuwamy. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: My jesteśmy otwarci na wszelką współpracę więc może 

możemy głosować ten punkt po przegłosowaniu pozostałych zmian, które uchwaliła komisja 

budżetowa, możemy też tak zrobić. Słucham Pani Skarbnik. 

Skarbnik Anna Lewandowska: Jeśli chodzi tutaj o kwestie proceduralną to ja się nie wypowiem, 

znaczy jeśli chodzi o zmiany budżetu to też swego czasu konsultowane to było z Regionalną 

Izbą, że zmiany w budżecie podejmowane są na danej sesji w formie jedenj uchwały budżetowej, 

także jeśli dobrze rozumiem jeśli by to miały być dwie odrębne uchwały budżetowe tak? Nie 

bardzo rozumiem na czym miałoby polegać to odrębne głosowanie tych drzwi garażowych i 

pozostałych zmian w budżecie. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa jeszcze raz czytam proponowany przeze mnie 

wniosek formalny polega on na tym, że głosujemy czy drzwi garażowe w Otalęży zostają czy nie 
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zostają, czyli projekt uchwały uwzględniający tylko te zadania, które zostały pozytywnie 

zaopiniowane przez komisję budżetową. Bo przypominam to zadanie nie zostało ani tak ani nie. 

Ale będziemy głosować na ten temat. Jak już zaciągnęłam dzisiaj informacji ta sprawa dotyczy 

zarówno WPF-u jaki i budżetu, więc może to byśmy najpierw teraz a potem, proszę. 

Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo musimy w tym momencie podjąć decyzję przed 

głosowaniem zarówno wieloletniej prognozy finansowej jak i uchwały budżetowej, czy ten 

punkt jeżeli chodzi o drzwi garażowe ma zostać w tej uchwale i w WPF-ie czy nie, jeżeli nie to 

będziecie głosować następnie poszczególne uchwały za przyjęciem bądź też nie i jeżeli zostanie 

ten punkt to również będziecie głosować uchwałę budżetową za przyjęciem bądź nie tylko, że z 

tym punktem, albo z tym punktem albo bez tego punktu. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Bardzo proszę 5 minut przerwy.  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa zaczynamy od głosowania, czy jesteśmy za 

punktem mówiącym nam o zakupie usług polegających na przystosowaniu drzwi garażowych w 

OSP w Otalęży czy jesteśmy za tym aby ten punkt został usunięty. Czy wszyscy Państwo 

rozumieją? Czy jesteśmy za czy przeciw, czy jesteśmy za usunięciem czy przeciw usunięciu. 

Odwrotnie powiedziałam. Jeśli jesteśmy za to znaczy że zadanie zostaje w uchwale jeśli 

jesteśmy przeciw zadanie zostanie z Uchwały usunięte. Teraz jest czytelnie, za to zostaje w 

uchwale, przeciw zostaje usunięte. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027 

 Wyniki głosowania: 

ZA (9), PRZECIW (5), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) 

Wyniki imienne: 

 ZA (9) 

Halina Budzik, Adam Jagieliński, Radosław Kiljan, Mirosław Krawczyk, Mariusz Kuligowski, 

Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Adam Stępniak 

PRZECIW (5) 

Sławomir Baran, Waldemar Kawenczyński, Krzysztof Kuligowski, Ewa Ścisłowska, Marzena 

Stępień 

NIEOBECNI (1) 



6 

Zofia Kowalska 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Niniejszym punkt ten pozostaje w uchwale. Proszę bardzo 

przechodzimy do głosowania, zaczynamy od WPF-u. Prostowałam, że za to znaczy, że jesteśmy 

za utrzymaniem w uchwale. Proszę dać spokój tym utaczką słownym. W związku z 

niezrozumieniem bądź moim złym powiedzeniem powtórzyłam, że za to zostaje w uchwale, 

przeciw zostaję usunięte z uchwały. Proszę uchwała numer 7/24/2024 z dnia 29 sierpnia 2024 w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletnią prognozę finansowej Gminy i Miasta Mogielnica 

na lata 2024-2027. Państwo mieliście materiał przedstawiony na esesja i proszę bardzo 

przeczytam tylko (...). Proszę bardzo, kto z Państwa chciałby zabrać głos na temat WPF-u? Nie 

widzę zatem przejdźmy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027 

Wyniki głosowania: 

ZA (13), PRZECIW (1), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, 

Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz 

Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Ewa Ścisłowska 

PRZECIW (1) 

Adam Stęniak 

NIEOBECNI (1) 

Zofia Kowalska 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: W związku z tym uchwała została podjęta. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Przejdźmy do następnej uchwały na rok 2024 i przeczytam 

uzasadnienie ponieważ, materiał również był dostępny w zasobach esesja (...). To jest 

uzasadnienie do uchwały budżetowej, proszę bardzo kto chciałby zabrać głos? Marzena Stępień 
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proszę bardzo. 

Radna Marzena Stępień: Mam pytanie dlaczego w planach chodzi mi o tabelę plan zadań 

inwestycyjnych w 2024 roku oświata i wychowanie, budowa placu zabaw przy Publicznej 

Szkole Podstawowej numer 2 w Mogielnicy widnieje kwota 84 000,00 dlaczego dobrze  

pamiętam, że przegłosowywaliśmy na ten cel 79 000,00 złotych. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Pani Skarbnik bardzo proszę. 

Skarbnik Anna Lewandowska: Musiałabym zajrzeć do poprzednich uchwał ale zakładam, że 5 

tysięcy było już w budżecie i było dołożone 79 tysięcy na to zadanie ale musiałabym to 

sprawdzić.  

Radna Marzena Stępień: To poprosimy. 

Burmistrz Robert Lipiec: Ja myślę, że to pewnie były środki przeznaczone na przygotowanie 

dokumentacji wcześniejszej zanim tak jak Państwu tłumaczyłem, zanim wprowadzimy zadanie 

to też możemy wprowadzić środki na przygotowanie dokumentacji. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Czy w tej kwestii są jeszcze jakieś pytania? Proszę państwa 

przejdźmy do następnych punktów naszego spotkania. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. Tak 

za chwile przegłosujemy uchwałę budżetową proszę bardzo. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA (13), PRZECIW (1), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Radosław Kiljan, 

Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz 

Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Ewa Ścisłowska 

PRZECIW (1) 

Adam Stępniak 

NIEOBECNI (1)  
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Zofia Kowalska 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Uchwała została przyjęta. 

Skarbnik Anna Lewandowska: Ja w międzyczasie jeśli mogę tak jak mówiłam tutaj uchwałą z 21 

maja zwiększyliśmy plan wydatków na to działanie o 79 tysięcy a plan wyjściowy był 5 tysięcy. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Jeszcze raz proszę powtórzyć dobrze? Bo nie zrozumiałam 

Skarbnik Anna Lewandowska: Tą uchwałą z 21 maja gdzie zwiększaliśmy środki na to zadanie 

na budowę placu zabaw 79 tysięcy to my tylko dokładaliśmy do tego zadania bo środki były już 

w budżecie pierwotnym w kwocie 5 tysięcy złotych. 

4. Sprawy mieszkańców  

 Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Dobrze jak już jesteśmy przy tym placu zabaw, proszę 

powiedzieć nam Panie Burmistrzu jak się mają sprawy, czy ten plac będzie oddany na 2 września 

czy nie? 

Burmistrz Robert Lipiec: Nie no Szanowni Państwo absolutnie nie zostanie oddany na 2 

września dlatego, że dopiero uzyskaliśmy tak naprawdę odstępstwa od Wojewody odnośnie 

lokalizacji tego placu bo wiecie doskonale Państwo, że wysyłaliśmy taki wniosek ponieważ, tam 

chodziło o odległość między drogą wojewódzką 728 a budynkiem szkoły ale oczywiście takie 

odstępstwo bo bardzo szybko na ile to było możliwe wystąpiliśmy do wojewody, dokumenty 

zostały złożone do powiatu o wydaniu pozwolenia na budowę, to pozwolenie już mamy 

prawomocne i w tym momencie w dniu wczorajszym albo przedwczorajszym został ogłoszony 

przetarg na realizację tego zadania i myślę, że po dwóch tygodniach zostanie wyłoniony jakiś 

wykonawca tego placu, myślę że potrwa to miesiąc może półtora dopóki nie zostanie ta 

inwestycja sfinalizowana absolutnie  nie powstanie bo nie mogło powstać tak naprawdę 

wcześniej ze względu na to chociażby, że ja jak Państwo pamiętacie proponowałem, żeby jak 

najszybciej Rada się ukonstytuowała bo mamy pewne zadania do zrealizowania, no Państwo 

odciągaliście trochę temat nie wiem z jakich względów, nie istotne. W każdym razie procedury 

realizacji takich zadań też trochę trwają tym bardziej, że wynikły w trakcie różne dodatkowe 

sprawy tak jak chociażby to odstępstwo odległościowe od drogi 728 o które musieliśmy 

wystąpić do Wojewody a Wojewoda ma też swój czas na to żeby takie odstępstwo wydać i 

powiem szczerze, że to też moja interwencja do Wojewody wpłynęła, że to odstępstwo zostało 

wydane w tak krótkim czasie, że to nie było 30 dni tak jak to normalnie przysługuje. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa może ja tu dwa słowa, myśmy się nie ociągali, 

a przedłużenie tego czasu wynika z innych sytuacji, które nie zostały wcześniej przewidziane 

przez tych którzy mieli więc proszę nie zrzucać na nas, na nasze barki wszystkiego bo śledziłam 

dokładnie rozwój prac. 
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Burmistrz Robert Lipiec: Absolutnie nie chciałbym zrzucać na Państwa nic złego bo nie mam 

tego w żadnych swoich zamiarach aczkolwiek mówię tylko o problemach jakie są na etapach 

różnych inwestycji co się może wydarzyć, że trzeba podejmować czasami te decyzje szybko, 

żeby ewentualnie móc je zrealizować w terminie, tu mieliśmy bardzo krótki termin tak naprawdę 

dlatego też taka sytuacja jest, że nie wyrobimy się do pierwszego, drugiego żeby ten plac zabaw 

już tam był zmontowany no niestety nie wyrobimy się ale jesteśmy na dobrej drodze, będziemy 

to realizować i myślę, że zostanie to zrealizowane w najbliższym czasie. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: W najbliższym czasie to jak długo? 

Burmistrz Robert Lipiec: No już powiedziałam tam jest chyba czas na wykonanie do dwóch 

miesięcy tego placu zabaw w momencie kiedy wybierzemy wykonawce. Ten wykonawca jeżeli 

będzie miał moce przerobowe to zrobi to  wciągu nie wiem miesiąca może 3 tygodni może 4 no 

nie jestem w stanie tego określić bo to wykonawca ma czas na wykonanie tego zadania 

ostateczny czas jest z tego co kojarzę to około 2 miesięcy na wykonanie ma, no bo Szanowni 

Państwo to jest na takiej zasadzie, że my ogłaszamy dzisiaj przetarg to też ten wykonawca, który 

podejmuję decyzję o podjęciu tej pracy to on nie ma na swoim magazynie tych zabawek, które 

my sobie zaplanowaliśmy czy tych konstrukcji na ten plac zabaw i on też je  musi gdzieś tam 

zamówić chyba, że w przetargu wystartuje osobą która produkuje tego typu usługi a wiecie 

Państwo że dzisiaj to nie jest tak, że idziemy do sklepu i bierzesz z półki to co jest tylko trzeba 

czekać, zamówić i czekać nawet kilka miesięcy czasami na realizację zamówienia ale tak to 

wygląda. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Wiem że były tam różne sytuacje nie przewidziane się 

pojawiły to my będziemy pytani na ulicy dlaczego nie funkcjonuję przedszkole. To my będziemy 

pytani na ulicy dlaczego to nie funkcjonuje i my też musimy wiedzieć co na ten temat 

odpowiedzieć bo wszyscy liczyli na to przedszkole. 

Burmistrz Robert Lipiec: No i będzie, będzie nikt przedszkola nie zamyka. Chodzi o plac Pani 

mówi o placu zabaw  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Tak, że dzieci nie będą mogły korzystać oczywiście że mówię 

o placu zabaw. Dobrze Proszę Państwa myślę że w sprawach mieszkańców i w sprawach 

bieżących nie mamy nic bardzo niecierpiącego zwłoki, bardzo proszę. 

Radny Adam Stępniak: Czy miał pan spotkanie z komendantem tutaj naszym policji? 

Burmistrz Robert Lipiec: Tak znaczy z kierownikiem bo w Mogielnicy i na posterunku Policji 

nie ma komendanta jest kierownik, komendant jest powiatowy Pani Adamie, tak miałem 

spotkanie z Panem kierownikiem rozmawialiśmy na tematy, które były poruszane między innymi 

na sesji chociaż Pan Kierownik nie wiem czy śledził już miał pewne informacje być może śledził 
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tą sesję i słyszał o tych problemach, które tam są. Poprosiłem Pana Kierownika o to żeby 

interweniował w tej kwestii i poprosiłem również żeby przywrócił patrole piesze przez miasto 

mają załóżmy tam nie koniecznie systematycznie o tej samej godzinie ale żeby one po prostu 

były raz o 9:00, raz o 12:00, raz o 13:00, po prostu żeby ten jeden patrol pieszy był dziennie  na 

ulicach miasta, żeby tych policjantów było widać że jednak coś się dzieje i żeby oczywiście 

interweniowali jeżeli jest taka potrzeba i otrzymałem odpowiedź od Pana Kierownika że to 

uczyni aczkolwiek nie jestem Panem Kierownikiem i nie wiem co zrobi. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Więc dziękuję bardzo uznaję że dziś wszyscy nas dobrze 

słyszeli. Proszę bardzo Panie Stępniak. 

Radny Adam Stępniak: Być może to chodzi o kwestię budżetu może to komisja oświatowa tak, 

no przedszkole jest w szkole tutaj jednak przez wakacje rodzice mają problemy na przykład z 

zostawieniem dzieci w przedszkolu no bo nie ma innej formy po prostu to przedszkole działa 

dość krótko, bywały nie raz takie dyżury to było chyba w tym roku dwa tygodnie, być może było 

to spowodowane kwestią tego remontu, ale było by dobrze gdyby jak najdłużej to przedszkole 

było czynne, na pewno też jest potrzebny jakiś tam urlop Panią które pracują ale prosiłbym o 

zainteresowanie się tym tematem bo te dzieci muszą lądować w Grójcu gdzieś tam indziej i tak 

dalej a jednak jest  na miejscu najwygodniej bo jak chodzą cały czas to by chodziły.  

Burmistrz Robert Lipiec: Tak oczywiście myślę że tutaj tak jak Pan wspomniał było to 

spowodowane też przede wszystkim remontem który był realizowany w tym też przedszkolu 

myślę że ten czas opieki nad dziećmi byłby trochę dłuższy ale też trzeba tak jak Pan zauważył że 

też trzeba dać tym osobom jakiś urlop i odpoczynek więc myślę że w  miarę możliwości te 

godziny będą wydłużone jak najbardziej w przyszłym roku. Szanowni Państwo na koniec  

chciałbym bardzo serdecznie podziękować za przegłosowanie uchwały budżetowej i też tego 

punktu odnośnie Ochotniczej Straży Pożarnej też za ten zdrowy rozsądek którym się  Państwo 

wykazali i jednak podjęli właściwą decyzję, dziękuję bardzo Szanowni Państwo. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Jeszcze Pan Kuligowski proszę bardzo. A jeszcze Pani 

Marzena Stępień była pierwsza proszę. 

Radna Marzena Stępień: Stanęliśmy na temacie przedszkola więc moje pytanie do Pana 

Burmistrza jest takie, bo Gmina nie tylko strażą OSP stoi i bezpieczeństwem które jest bardzo 

ważne ale też oświatą i moje pytanie o szkołę w Kozietułach na jakim jest sytuacja rozwiązania 

tych wiadomych kwestii i kiedy dzieciaki będą mogły spokojnie, że tak powiem i rodzice i 

szkoła spokojnie pracować bez żadnych obaw na jakim jest to etapie i kiedy zostanie wreszcie 

ten temat uregulowany. 

Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo jeżeli chodzi o szkołę w Kozietułach to to co 

dotychczas prowadzone są negocjacje w tej chwili przygotowywane są dokumenty typu 
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porozumienie, akt notarialny, z tego co udało się ustalić w tych negocjacjach z mojej propozycji 

z mojej inicjatywy tak naprawdę i oczywiście drugiej strony czyli Stowarzyszenia podjęta była 

decyzja że płatność miesięczna za lokal i za budynek szkoły oraz działkę około 3 hektarów 

będzie to 3 tysiące złotych miesięcznie i oczywiście w ramach też współpracy działka ta z tym 

budynkiem zostanie przekazana w użytkowanie Stowarzyszeniu na 25 lat. To dosyć długi okres 

tak naprawdę będą Państwo jeszcze musieli podjąć w tym zakresie uchwałę wyrażającą zgodę na 

to przekazanie w to użytkowanie ale to na etapie podpisania porozumienia ze szkołą i 

ewentualnie później akt notarialny, ten budynek i ta działka zostaną przekazana. Pozostaje 

oczywiście jeszcze kwestia środków na bezumowne korzystanie z lokalu, Szanowni Państwo są 

to dosyć spore środki ponieważ, ten czynsz został ustalony na poziomie 14 tysięcy złotych i do 

momentu tak naprawdę podpisania ze szkołą ten czynsz jest cały czas tak naprawdę naliczany i 

na chwilę obecną pozwoliłem sobie sprawdzić jaka to jakiego to jest rzędu  kwota to jest ponad 

500 tysięcy złotych  i Szanowni Państwo ja zaproponowałem Stowarzyszeniu żeby też nie 

obciążać jakimś zwrotem i tak dalej za tą płatność, zaproponowałem żeby to po prostu przeliczyć 

to na wkład stowarzyszenia w ten budynek czyli od momentu kiedy powstał problem, kiedy 

szkoła zaczęła funkcjonować bezumownie z tego budynku, to chyba było w 2021 rok, jeżeli 

szkoła poniosła jakieś wydatki na remonty tego budynku czy też inne inwestycje to o tą kwotę 

pomniejszamy to zobowiązania, które powstało i jeżeli oczywiście nie wystarczy tych 

rachunków i tych wydatków na to żeby w całości pokryć to zobowiązanie zaproponowałem żeby 

ten kolejny okres rozliczeniowy, jeżeli szkoła będzie inwestować bądź remontować ten budynek 

to tak naprawdę będzie się zmniejszało to zobowiązanie, które ma wobec gminy. Tak to wygląda, 

jeżeli podpiszemy takie porozumienie  i podpiszemy to aktem notarialnym to nie widzę 

problemu żeby na dzień dzisiejszy już tą kwestię uregulować, to tylko zależy tak naprawdę od 

strony stowarzyszenia. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Pan Kuligowski proszę. 

Radny Krzysztof Kuligowski: Panie Burmistrzu chciałbym dopytać, głosowaliśmy na komisji 

budżetowej pieniądze na ekspertyzę na dach w Michałowicach przypomina sobie Pan? Na OSP, 

chciałbym się dowiedzieć jakie są tak w ogóle procedury bo tam byłem bo miałem akurat 

możliwość być przedwczoraj w tym budynku i to gołym okiem tam widać, że ten dach jest po 

prostu do wymiany czy to konieczne było wydawanie pieniędzy na taką ekspertyzę. Stan dachu 

jest tragiczny, leje się, pozałamywane wszystko. 

Burmistrz Robert Lipiec: No tak Szanowni Państwo tylko niestety w samorządzie to nie jest tak, 

że jak widać coś gołym okiem to można to zrealizować. Przerabialiśmy ten temat przy ulicy 

Dziarnowskiej i schodach. Szanowni Państwo oczywiście ekspertyza jest potrzebna dlatego też, 

że ten budynek podlega pod konserwatora zabytków. To też świadczy o tym i ta ekspertyzę robią 

właśnie osoby które robią tę ekspertyzę pod kątem tego konserwatora zabytków i musimy zrobić 

ekspertyzę żeby wiedzieć co możemy zostawić na  budynku a co będzie do zdemontowania 
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żeby później podjąć rozbudowę bądź remontu tego budynku. Szanowni Państwo chciałbym tylko 

przypomnieć że to jest sesja nadzwyczajna i tu mamy podejmować krótko decyzję i też mija nam 

czas prosiłbym Panią przewodniczącą o zamknięcie posiedzenia, dziękuje. 

5. Zakończenie obrad  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa zakończymy, niebawem się spotkamy  

w innych sprawach, dzisiejszą siódmą nadzwyczajną sesję zwołaną na wniosek Burmistrza 

Gminy i Miasta Mogielnica uważam za zamkniętą, dziękuję Państwu, do widzenia.  

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:    Sekretarz obrad:           Przewodnicząca obrad: 

Wioleta Górnik               Marzena Stępień                       Ewa Ścisłowska 


